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Skrivelse om krisberedskap för funktionsnedsatta 
 
 
I och med kriget i Ukraina har frågan om krisberedskap kommit upp och vi behöver 
se över hur beredskapen ser ut. Det finns en stor oro bland personer med 
funktionsnedsättningar över hur krisberedskapen ser ut för dem och de upplever att 
det är väldigt svårt att få information från kommunkontoret och 
stadsdelsförvaltningarna.  
 
För de som har någon typ av insats från kommunen finns det kanske en beredskap, 
men hur ser det ut för dem som inte har någon insats? Hur set det ut för personer 
som klarar sig själv i vardagen men som inte skulle göra det vid en större kris? Vi 
känner en oro för att personer som har statlig assistansersättning faller bort när 
kriser hanteras trots att kommunen är ytterst ansvariga. 
 
Våra frågor till förvaltningen är: 

1. Hur ser krisberedskapen ut för personer med funktionsnedsättning som har 
en insats från kommunen? 
 

2. Hur ser krisberedskapen ut för personer med funktionsnedsättning som inte 
har någon insats från kommunen? 
 

3. Känner förvaltningen till de personer som bor i Spånga-Tensta och som har 
en funktionsnedsättning men inte har någon insats från kommunen?


